
REFERAT – bestyrelsesmøde Sophienborg Park

Mødedato: 1.04.20 kl. 16.30

Mødet afholdes skriftligt pga. coronavirus.

Tilstede: Lejerbo v/Morten, Annie, Gerd, Doris, Christina, Lotte

Fraværende:   

Emne Ansvarlig Status / Bemærkning Referat
Referent      Doris
Lokalkontoret Lejerbo Status Bestyrelsen kan informere om, at 

græsrobotterne er kommet i gang d. 
30.03.

Beskæring af træer og buske på 
fællesarealer

Lejerbo Status Pga Coronavirus er der ingen 
status/bemærkninger fra 
lokalinspektøren. Det gælder for alle 
Lejerbo punkter 

Parkeringspladser Lejerbo Afmærkning mellem 
parkeringspladser – er 
gruset snart klar?

Traktor Lejerbo Traktor afskaffelse – er den 
fjernet?

Stiareal Lejerbo Vedligeholdelse af vores del 
af stiarealet omkring 
afdelingen. Har Annie fået 
svar fra kommunen?

Annie har igen rykket Hillerød Kommune 
for svar på vedligeholdelse af stien ved 
nyttehaverne.
Bestyrelsen har nu fået svar fra 
Kommunen, at de har kørt tilsyn før 
Coronavirus. Vedkommende kunne ikke 
se at der var store huller eller andet der 
forhindrer at færdes på stien. 
Vi blev bedt om at tage billeder af det vi 
mener er trafikfarlig. Kommunen vil 
derefter vurdere dette

Døre i udhuse Lejerbo Numre på dørene 



Oversigt over hvilke 
beboere, der har hvilke 
skure?

Køkkener Lejerbo Status – hvor mange 
køkkener er i gang – 
hvordan passer det med 10 
køkkener om året?

Websiden Alle Noget nyt? Christina informerer om, at der er 
problemer med at kunne redigere siden, 
hvorfor referatet af afdelingsmødet ikke 
er lagt på hjemmesiden endnu.
Christina og Lotte arbejder på at løse 
sagen efter Coronavirus, når der igen er 
medarbejdere på Lejerbo's kontor, som 
kan hjælpe os

Fælleshus Gerd / Doris Udlejnings-status
Udlejning til beboere udenfor
Lejerbo

Udlejning 9. maj er udsat til 4.-6. sept. 
P.t. ingen tilbagemelding på 
reservationen i juni.
Mht oplæg om udlejning udenfor Lejerbo,
er tankerne i gang, men lige nu ikke 
relevant at uddele noget.

Rygning i skure Alle Besøg af SSP-medarbejder 3 bestyrelsesmedlemmer har holdt møde
med SSP medarbejderen i området. Hun 
lovede at kigge forbi når hun er i området
om torsdagen, og henviste derudover til 
politiet og natteravnene. Annie har 
forsøgt at skrive til områdets landbetjent 
og natteravnene i området – uden at få 
svar.
Efterfølgende har der igen været rygning 
af hash i skuret ved nr 26 – dette er 
meldt til politiet.

Eventuelt Alle
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